

Ejerforeningen Giber Å, Mårslet

## Referat fra bestyrelsesmøde 26. september 2017

Deltagere: Nicolaj Skaaning Tosti (97A), Ole Bisgaard (123), Thomas Hey (167),  
Jacob Engedal (169A), Jesper Holmgaard (171A), Henrik Castenskiold (151),

Referent: Henrik Castenskiold

---

### 1 Voldgiftssagerne (Varme- og facadesagen)

På baggrund af skønsmandens erklæring af 10. august 2017 har Jakob Nielsen fremsendt **Klagernes Processkrift af 7. september 2017** til Voldgiftsnævnet.

Voldgiftsnævnet har 19. september opfordret sagens øvrige parter om at afgive duplik inden 17. oktober 2017 og foreslår endvidere, at sagens berammelse til hovedforhandling påbegyndes nu.

Det ser således ud til at sagen omsider nærmer sig sin afslutning. Med lidt held bliver det måske inden årets udgang.

### 2 Hjertestarter, instruktion i brugen

Jesper (171A) har talt med Abena, leverandøren af vores hjertestarter, om at få en instruktion i brugen af apparatet.

Jesper kontakter Abena og aftaler dato for en demonstration som formentligt vil finde sted her hos os på Mustrupvej på en hverdag, sidst på dagen. Nærmere info om tid og sted fremsendes til alle pr. mail.

### 3 Grundejerforeningen Mustrupvej, Vejfonden

Ejerforeningen Giber Å er atter repræsenteret i Grundejerforeningen Mustrupvej, idet Susanne Nielsen (109B) som bekendt er indtrådt i bestyrelsen sammen med Jane Larsen (135) som suppleant.

Det forslag vi i bestyrelsen fremsendte til generalforsamlingen i Grundejerforeningen Mustrupvej i marts 2017 var foranlediget af, at der tilsyneladende ikke er overensstemmelse mellem grundejerforeningens vedtægter og den opfattelse der er blandt grundejerforeningens medlemmer til hvilke veje fonden skal omfatte. (Forslaget

blev rundsendt til alle grundejerforeningens medlemmer i marts sammen med indkaldelsen af generalforsamlingen i grundejerforeningen og vedhæftes nedfor til orientering)

For at fremme afklaringen af "Vejfond-problematikken" i grundejerforeningen vil Jesper (171A) derfor tage kontakt til henholdsvis Charlotte (Grundejerforeningens formand) samt Susanne (Ejerforeningen Giber Å's repræsentant) med tilbud om, i grundejerforeningens bestyrelse, at redegøre for de vedtægtsbaserede retningslinier der er gældende for vejfonden.

#### **4 Algeafrensning**

Afrensning af alger påbegyndes i uge 40 jf. informationen udsendt pr. mail til alle d. 20.09.2017

#### **5 Adresselisten**

Adresselisten pr. 24.08.2017 er gældende.

#### **6 Diverse**

##### **Hækplantning udenfor egen grund**

Bestyrelsen er blevet gjort opmærksom på en grundejer, som med få hækplanter har inddraget en strimmel af fællesarealet i sin grund. Bestyrelsen har talt med grundejeren som har lovet at fjerne den lille tværgående hæk i forlængelse af læ-muren.

##### **Skiltning**

Galgen for P-skilt på øverste p-plads (ud for nr. 97A) forsøges rettet op. Hvis ikke det lykkes udskiftes galgen.

#### **7 Næste Møde**

Tirsdag d. 9. januar 2018, kl. 20.00 hos Thomas (167)

**Bilag:** *Forslag til generalforsamlingen i Grundejerforeningen Mustrupvej 23.03.2017.*